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Styrelsemöte för Karlstads Ridklubb 2024-01-21 

Tid: Kl. 10.00 
Plats: Karlstads Ridklubb, teorisalen och digitalt 
 
Närvarande:     
Inger Edfors  ordförande 
Karin Wadman Adeen             sekreterare 
Ami Cooper  vice ordförande 
Jaymie Grahn  kassör 
Charlotte Carlsson ledamot 
Joakim de Jong                         ledamot  
Jana Ehn   ledamot  
Helena Svensson                      suppleant 
Malin Stensson                   verksamhetschef, adjungerad  

Ej närvarande 
Erica Hinders                             ledamot 
Therese Aitman suppleant 
Matilda Rosengren u-sek, ledamot 
Tova Johnsson                 u-sek, suppleant 

 
 
§1 Mötets öppnande 
Inger Edfors förklarade mötet öppnat.  

§2 Val av justerare 
Joakim de Jong utsågs att justera protokollet. 

§3 Godkännande av dagordning                                                                                                   
Dagordningen godkändes efter komplettering: 
 §5 Avgifter vt24: avgift för max 8 grupp samt §8 Övriga frågor: Ridskolans verksamhet.  

§4 Föregående protokoll 
Styrelsemöte 2023-12-17. Dokumentet lades till handlingarna.  

§5 Ekonomi 
- Resultat- och balansrapport, bokslut 2023 
Ordföranden redovisade preliminära balans- och resultatrapporter för år 2023. Resultatet visar ett 
underskott, men det exakta beloppet är ännu inte klart då försäkringsersättning för Cider samt 
ungdomssektionens kostnader och intäkter saknas. Bokföringen ska skyndsamt uppdateras och 
balans- och resultatrapporterna stämmas av för att bokslutet ska bli klart i tid inför årsmötet.  
Resultat- och balansrapporten lades till handlingarna. 
- Avgifter vt24 (anläggning, tävlingsryttare) 
Kassören redovisade lista med tänkbara erbjudanden till de ryttare som tävlar för KRK under 2024. 
Styrelsen gav kassören i uppdrag att tillsammans med verksamhetschef ta fram förslag på 
differentierad anläggningsavgift. För att få tävlingsryttarnas åsikter beslutade styrelsen att förslaget 
presenteras vid mötet med tävlingsryttarna den 10/2.  
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- Avgifter vt24 (grupp max 8) 
Styrelsen fastställde att avgiften för ridgrupp med max. 8 ryttare skall höjas för vt24, på motsvarande 
sätt som för övriga grupper (hänsyn tagen till gruppstorlek, belastning på hästarna, närliggande 
föreningar). Avgiften för vt24 preciserades efter mötet (mail 2024-01-26) till 315 kr (+20 kr).  
- Budget 2024 
Förslag till budget för 2024 kan fastställas när bokslutet för 2023 är klart. 
- Ansökan om extra stöd FU  
Styrelsen beslutade att eventuella synpunkter på det utskickade förslaget till ansökan ska lämnas till 
ordföranden senast på onsdag 24/1. Därefter kan ansökan skickas in till kommunen.  

§6 Rapport från verksamhetsområden 
- Ridskolan 
Hästar: Cascaya är under igångsättning. Ilsa, Tulip och Peppi är fortfarande konvalescenter. Peppi ska 
kontrolleras i februari. Tulip kan eventuellt sättas igång i maj.  Under januari har även två ponnyer 
varit skadade - Rosa och Cassandra. 
Helena och Terese Svensson har genomfört en uppskattad utbildning för föräldrarna till de ridelever 
som började under hösten. 
Tre personer har anmält intresse att delta i årets ridledarutbildning. Styrelsen beslutade att 
medfinansiera en deltagare, men att ansöka om bidrag från Sv Ridsportförbundet för alla tre. 

- Anläggning 
Ägar- respektive arrendeförhållanden till sommarbetet (Göstahult, Lungvik) har ändrats. Vi kan nyttja 
betet under sommaren 2024, med vi måste själva ordna tillsyn av hästarna. På sikt måste betesfrågan 
lösas på annat sätt.  
ByggJansson kommer att lämna en offert på arbetet med att byta innertaket. Sofia Hedlund från 
Hushållningssällskapet besöker anläggningen 22/4 för råd. 
I samband med att vattenkopparna frös före jul uppdagades att avstängningen av vattnet till 
respektive box/spiltrad inte längre fungerar och måste åtgärdas.  

- Privatuppstallade 
Vi har fått fyra nya hästar på privatsidan. Det kommer att hållas ett möte med privatuppstallade 
onsdag 24/1. En av de privatuppstallade hästarna har tragiskt drabbats av sjukdom och avlidit. 

-    Sponsorer 
De tävlande ponnyryttarna har fått en sponsor. Akzo Nobel kommer att sätta upp en skylt i ridhuset.  

-    Tävling 
Tävlingarna 2023 gav enligt bokföringen drygt 80 000 kr netto. Planeringen av 2024 löper på. 

- Cafeterian 
Cafeterian kommer på prov att hållas öppen under lektionerna med hjälp av ridande och anhöriga. 
Två ridgrupper ansvarar gemensamt för bemanningen enligt ett utlagt schema. Sedan årsskiftet 
gäller nya regler vad gäller matavfall. Vi kommer därför att uppdatera våra rutiner. 
 
§7 Årsmöte 2024 
- Medlemsavgifter 2025. För att täcka kommande ökning i avgifter till Sv Ridsportförbundet, 

Värmlands ridsportförbund och Folksam beslutade styrelsen att föreslå årsmötet en höjning med 
15 kr för enskild medlem och 30 kr för familj (junior 375 kr, senior 525 kr, familj 950 kr). 

- Marie Persson, 2e vice ordförande i barn- och ungdomsnämnden, har tackat ja som ordförande. 
- Styrelsen utser Karin Wadman Adeen att vara sekreterare under årsmötet.  
- Handlingar: Alla grupper har ännu inte skickat in underlag till verksamhetsberättelsen. De 

uppmanas att göra detta skyndsamt. Verksamhetsberättelse & Bokslut 2023, samt 
Verksamhetsplan & Budget 2024 kommer fastställas via mail innan nästa styrelsemöte. 
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§8 Övriga frågor 
- Ärendelista 
Ärendelistan hade skickats ut innan mötet. Dokumentet lades till handlingarna. 
- Ridskolans verksamhet 
Efter önskemål från verksamhetschef beslutar styrelsen att ha ett särskilt möte den 4/2 kl. 18.00 – 
20.00 för att diskutera hur vi kan lösa ridskolans besvärliga situation.  
 
§9 Datum för kommande möten 
Visionsmöte den 27/1 kl. 10.00 - 12.00  
Ridskolans verksamhet den 4/2 kl.18.00 – 20.00 
Styrelsemöte den 11/2 kl. 18.00 – 20.00  
  
§10 Mötets avslutande 
Inger Edfors förklarade mötet avslutat. 

                                                                                                                                                               

 
Vid protokollet 
 
 
 
 
 
Karin Wadman Adeen 
Sekreterare  
 
 
 
 
 
 
 
Inger Edfors                                                                                      Joakim de Jong   
Ordförande                                                                                       Justerare 


